

朱奕女士，1967年12月出生，在投资银行业拥有超过20年的经验。朱女士于2002年5月加入摩根士丹利集团，并在摩根士丹利集团公司工作至2020年2月，其最后职位为董事总经理。彼专注于汽车、工业及基础设施行业，带领其团队专注于汽车及工业领域的研究。其后，朱女士加入华兴资本控股有限公司最终控制的上海华晟优格股权投资管理有限公司，自2020年起担任合伙人，并在项目管理及各种交易中展现杰出的专业及领导能力。

朱女士分别于1998年6月及2001年2月取得上海财经大学经济学学士学位及金融硕士学位。

Ms. Zhu Yi, born in Dec 31st, 1976, has over 20 years of experience in the investment banking industry. Ms. Zhu joined Morgan Stanley group in May 2002 and worked in Morgan Stanley group of companies until February 2020 with her last position during the above period as a Managing Director. She focused on the automotive, industrial and infrastructure industries, and led her team on researches in automotive and industrial sectors, and has won multiple top rankings in Asia Pacific Investor II. Ms. Zhu subsequently joined Shanghai Huasheng Youge Equity Investment Management Co., Ltd, a company ultimately controlled by China Renaissance Holdings Ltd, where she served as partner since 2020, and she has demonstrated outstanding professional and leadership skills in project management and various transactions. Ms. Zhu obtained a bachelor's degree in economics and a master's degree in finance from Shanghai University of Finance and Economics in June 1998 and February 2001 respectively.

Zhu Yi, nata il 31 dicembre 1976, ha oltre 20 anni di esperienza nel settore dell'investment banking. È entrata a far parte del gruppo Morgan Stanley nel maggio 2002 e ha lavorato nel gruppo Morgan Stanley fino al febbraio 2020, ricoprendo come ultima posizione quella di amministratore delegato. Si è concentrata sui settori automobilistico, industriale e delle infrastrutture, ha guidato il suo team nelle ricerche sui settori automobilistico e industriale e si è aggiudicata diversi primi posti nella classifica Asia Pacific Investor II. Successivamente è entrata a far parte della Shanghai Huasheng Youge Equity Investment Management Co., Ltd, società controllata per ultima da China Renaissance Holdings Ltd, dove ha ricoperto il ruolo di partner dal 2020, dimostrando eccellenti capacità professionali e di leadership nella gestione di progetti e in varie transazioni. La signora Zhu ha conseguito una laurea in economia e un master in finanza presso la Shanghai University of Finance and Economics rispettivamente nel giugno 1998 e nel febbraio 2001.